

## Møtereferat

**Møtetittel:** Styremøte Gjetarhundnemda HSG

**Dato/ kl:** 18/06-2023 kl 21.00

**Mø/tested:** Teams

**Deltakere:** Audun Seilen, Ivar Haug, Jan Tore Veland, Stein Dalland, Job Normann  
Nedrebø, Ivar Haug, Ingebjørg Kjærevik

### Sakliste:

#### 16/2023 Oppsummering frå sist møte

- **Dommarsamling.** Sander og Gunnar Henning reiser frå Hordaland. Får dekkja reiseutgifter.
- **Instruktør opplæring.** Åpner ny sak på dette.
- **Kandidat til prøvenemd NSG.** Hadde kandidat, men trekte forslaget.

#### 17/2023 Kontaktliste lokallag

Sendes ut til nemnda. Den enkelte oppretter kontakt med laga som ligg under seg. Etterspør kva dei ynskjer få til av aktivitet, kva dei sjølve kan bidra med og kva nemnda kan hjelpa med? Ta med info neste møte, så får me ballen til å rulla.

#### 18/2023 Aktivitetskalender

Aktivitetsliste vert oppdatert fortløpande. Ser ut til å vera eit godt verktøy. Fått litt tilbakemeldinger på at enkelte ikkje får åpna linken. Jan Tore ser på dette og fikser.

#### 19/2023 Uttaksregler NM

Poengskala FM bør endres til samme som NS. Viss ikkje andre innspel, endres dette til sesongen 2024.

Skal det være regel på at ekvipasjer skal være pålagt å stilla i eget fylke?

Var god diskusjon på dette.

**Vedtak:** Innføres ikkje regel på dette. Ynskjer fleksibelt system med minst mulig føringer. Oppfordrer likevel alle til å støtta fylkets egne prøver og dermed og møta dei ein skal konkurrera om NM plass mot.

#### 20/2023 Instruktørkurs

NSG har vedtatt ny mal for instruktør opplæring. For at dei forskjellige instruktør kursa skal gjennomførast etter nåkenlunde samme mal, det lages eit felles dokument på kva som skal gjennomgåås. Skal etter planen være ferdig ila 2023.

Fylka har ihht ny mal ansvar for å setje kriterier for eksisterende instruktører.

**Vedlak:** Planlegg mot instruktørkurs vinter 2023 / 2024.

- Til neste møte ta fram forslag til kriterier for eksisterende instruktører.
- Sender ut skriv til alle instruktørane på lista men spørsmål om dei ynskjer være med vidare?
- Sender ut skriv til alle lokallaga med spørsmål om å komma opp med forslag til nye ?

**Ansv: Audun**

Møte slutt 22.30

Audun Seilen, ref